

3WG-4多功能田园管理机,引进国外先进技术,结合实际作业需求而改进生产,是一款先进实用的精品管理机,主要用于葱、姜、土豆等多种经济作物的种植管理,特别是对甘蔗、烟草的培土作业有特好效果。

旋耕单机部分特别适应于山区、丘陵、大棚、坡地等小块的深耕、旋耕、开沟扶垄作业,带有转向离合功能,可配装数十种专用机具,满足不同需求。

Multifunctional power tiller 3WG-4 is with advanced technology and many improvement according to customer's requirement. It is an advanced, practical multifunctional power tiller elite. It is mainly for planting management of scallion, ginger, potato, especially good performance for sugar cane, baccy.

Rotary power tiller 3WG-4 is specially good at deep tilling, rotary tilling, trenching, ridge forming, earth up in hilly area, garden, small field. It is with turning clutch function, and it can be mounted with many kinds of implements for different use.

机器性能、指标参数

外形尺寸	整机质量	离合方式	行走箱档位	培土箱档位		罗宾ROBIN
Dimension	Machine Weight	Clutch Mode	Travel Transmission	Earth up Transmission	岩	
1615*758*1023	150千克 (kg)	皮带涨紧离合 Belt tensioner clutch	前进二档,倒退二档	前进四档,倒退二档 Forward 4 shift, reverse 2 shift		三菱MITSUBISHI
					动 机	开普 KIPOR 风冷柴油发动机
功能 Function						air cooling diesel engin
扶手左右360度上下30度可调可配用几十种农机具:开沟、培土、起垄、打埂、覆膜、喷药、浇灌等						本田HONDA
Hand bar vertical move range angle 30°, and swing in 360°. It can be mounted with many kinds of implements: trenching, ridge forming, earthing up, filming, spraying, irrigatingetc.						其他 Other
implements: tre	ncning, ridge formin	g, eartning up, filmir	ig, spraying, irrigatir	ngetc.	Engine	单缸高速发动机 single cylinder high speed engi

多功能田园管理机灵活多变的使用功能



▲ 烟草培土 Earth up for baccy.



★ 甘蔗培土 Earth up for sugar cane.



▲ 深耕 Deep Tilling



起垄 Earth up



大葱培土 Earth up for scallion



覆膜 Filming